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PROTOKÓŁ  

z  XXVIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 7 września 2021 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 roku, poz. 713, 1378 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1010, zamknięcie – godz. 1115. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 12 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Łukasz Dąbek, Józef Przezak, Antoni Sowizdrzał. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/154/2021 z dnia 22 lipca 2021 r w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW w Łodzi na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały XXVII/155/2021 z dnia 22 lipca 2021 r w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Brąszewice na lata 2021-2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2021-2034. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Łodzi na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu Gminy Brąszewice na lata 2021-2022. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z 

użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Brąszewice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmian regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Brąszewice. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy. 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXVIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  
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Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad po 

zmianie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XXVI i XXVII sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 23 lipca 

2021 r. do 6 września 2021 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 5 Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła potrzebę równania drogi na ul. Leśnej oraz naprawę poboczy przy drodze 

powiatowej na ul. Zabrodzie. 

Radny Jan Świątek zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy w m. Pasie, Kosatka i Błota. 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę równania drogi w m. Wiertelaki i Pokrzywniaki, dwie 

niedziałające lampy w m. Trzcinka oraz poinformował o suchej gałęzi na drzewie w m. Pokrzywniaki i 

pozostawionym drewnie przy poboczu drogi. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła uszkodzony próg zwalniający na drodze powiatowej w 

Godynicach oraz dziury w drodze Ciupki-Sowijaki. 

Radny Zenon Ciupek zgłosił potrzebę równania drogi w m. Sokolenie i Pasie – Tomczyki. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 

XXVII/154/2021 z dnia 22 lipca 2021 r w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW w Łodzi na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/160/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/154/2021 z dnia 22 

lipca 2021 r w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW w Łodzi na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

XXVII/155/2021 z dnia 22 lipca 2021 r w sprawie zaciągnięcia pożyczki na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Gminy Brąszewice na lata 2021-2022. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/161/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie uchylenia uchwały XXVII/155/2021 z dnia 22 

lipca 2021 r w sprawie zaciągnięcia pożyczki na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Brąszewice na lata 2021-2022. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/162/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 

rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2021-2034. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/163/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2021-2034. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW 

w Łodzi na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/164/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Łodzi na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice na lata 2021-2022. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/165/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Brąszewice na lata 2021-2022. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/166/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu zmian regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brąszewice. 

Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVII/167/2021 z dnia 7 września 2021 r. w sprawie projektu zmian regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 14 Sprawy różne. 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- podziękował za zorganizowanie nadzwyczajnej sesji. 

- omówił ostatnio zrealizowane i planowane inwestycje. 

Radny Zenon Ciupek zapytał o podwyżki opłat za odbiór odpadów. 

Wójt Gminy udzielił informacji. 

Radny Józef Toruński wyraził aprobatę dla modernizacji SUW w Brąszewicach oraz poinformował, że 

drogi w m. Wiertelaki, Budy i Trzcinka wymagają naprawy. 

Radny Jan Świątek zapytał czy hydrofornia w Brąszewicach pozostanie na obecnej działce. 

Wójt Gminy poinformował, że SUW będzie rozbudowywane w obecnej lokalizcji. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXVIII sesji Rady Gminy o godzinie 1115.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował: S. Domagała 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


